
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. juli 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1451 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1451:  

”Er ministeren indstillet på at oprette en klinisk database for medicinsk cannabis for 

at samle evidens fra dansk og udenlandsk forskning inden for området?” 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen er der indhentet bidrag fra Lægemiddelstyrelsen, som jeg kan 

henholde mig til: 

 

”Det antages, at der spørges til hensigtsmæssigheden af at oprette en database inde-

holdende forskningsresultater vedr. medicinsk cannabis.  

 

Lægemiddelstyrelsen finder det ikke umiddelbart relevant, at der opbygges en særlig 

database til forskningsresultater vedr. medicinsk cannabis. Lægemiddelstyrelsen har - 

ligesom læger og forskere verden over - adgang til offentliggjort forskning på områ-

det. Lægemiddelstyrelsen følger således løbende den tilgængelige offentliggjorte 

forskning nationalt og internationalt.” 
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